
  

 

 

 

 

MAJANDUS- JA EELARVEKOMISJONI KOOSOLEKU PROTOKOLL 

 

 

 

 

Jõhvis, 17. oktoobril 2024, nr 1-5.9/43 

 

Koosoleku algus kell 14.00 

                    lõpp kell 16.45 

 

 

Koosolekut juhatas majandus- ja eelarvekomisjoni esimees Paul Paas, protokollis teabehaldur Elo 

Klaasmägi. 

 

Osa võtsid: komisjoni liikmed ning volikogu esimees Vallo Reimaa ning vallavalitsusest vallavanem 

Maris Toomel, abivallavanem Ilmar Aun, finantsjuht Küllike Olup, arendusnõunik Rein Luuse, 

keskkonnaspetsialist Svetlana Jürgens, hankespetsialist Mare Rebban, projektijuht Anton Makarjev, 

kultuuri- ja spordinõunik Avo Sambla, volikogu liikmed Evelyn Danilov ja Timo Muttanen 

noorsookomisjoni liikmed Riia Tallerman ja Sofia Sarap, spordikomisjoni liikmed Erich Petrovits ja 

Kristjan Palm ning kultuurikomisjoni liige Eve Kottise.  

Kutsutud: Cumulus Consulting OÜ esindaja Mihkel Laan (registreerimisleht lisatud). 

 

 

Päevakorras:  

1. Jõhvi valla ja Toila valla ühinemise analüüsi tutvustus ja arutelu. 

2. Volikogu 31.10.2024 istungile esitatud ning majandus- ja eelarvekomisjonile suunatud eelnõude 

läbivaatamine: 

2.1. Jõhvi valla 2024. aasta kolmanda lisaeelarve vastuvõtmine; 

2.2. Meetmest „Citizens, Equality, Rights and Values programme“ toetuse taotlemise volitamine; 

2.3. Loa andmine hangete korraldamiseks; 

2.4. Jõhvi valla jäätmekava koostamise algatamine. 

3. VeeRa projekt.  

4.  Malmi tn 14 lagunevad ohtlikud garaažid. Mis on ette võetud? Menetluse käik.  

5. Pargi tn 17, 17a ja 17b lagunevad ohtlikud garaažid. Mis on ette võetud? Kas toimub mingi 

menetlus? Kui ja, siis menetluse käik.  

6. Koristamata Keskväljaku promenaadi osa.   

7. Lemmikloomade pidamise eeskiri.  

8. Valla koristuslepingud.  

 

 

1. Jõhvi valla ja Toila valla ühinemise analüüsi tutvustus ja arutelu. 

Ettekandjad: arendusnõunik Rein Luuse ja analüüsi koostaja Mihkel Laan (Cumulus Consulting OÜ), 

kes tegid ülevaate Jõhvi valla ja Toila valla plaanitava ühinemise mõjude analüüsist (ettekanne lisatud 

protokollile).  

Toimus arutelu võimaliku ühendomavalitsuse majanduslikkusest suutlikkusest.  

 

JÕHVI  VALLAVOLIKOGU 

 

 

 



  

Majandus- ja eelarvekomisjoni esimees Paul Paas selgitas omavalitsuste ühinemisega kaasnevaid 

võimalikke kulusid ning tulusid.   

Informatsioon võeti teadmiseks. 

 

Majandus- ja eelarvekomisjoni esimees kuulutas välja kümneminutilise vaheaja. 

Koosolekult lahkusid: Avo Sambla, Vladimir Tužilkin, Irina Šulgina, Evelyn Danilov, Timo Muttanen, 

Riia Tallerman, Sofia Sarap, Erich Petrovits, Kristjan Palm, Eve Kottise, Mihkel Laan.  

Koosolekule saabusid: Svetlana Jürgens, Mare Rebban ja Vallo Reimaa.  

Jätkati koosolekuga.  

 

2. Volikogu 31.10.2024 istungile esitatud ning majandus- ja eelarvekomisjonile suunatud eelnõude  

läbivaatamine. 

2.1. Jõhvi valla 2024. aasta kolmanda lisaeelarve vastuvõtmine. 

Ettekandja: finantsjuht Küllike Olup, kes vastas komisjoni liikmete küsimusele seoses lisaeelarvesse 

planeeritud korteriomandite võõrandamise tuluga.  

Toimus arutelu. 

Ettepanekuid eelnõu kohta ei tehtud ning majandus- ja eelarvekomisjoni liikmed kiitsid eelnõu heaks 

ja nõustusid selle esitamisega volikogu 31.10.2024 istungile menetlemiseks. 

 

2.2. Meetmest „Citizens, Equality, Rights and Values programme“ toetuse taotlemise volitamine. 

Ettekandja: projektijuht Anton Makarjev, kes tutvustas programmi eesmärki ning sellega kaasnevaid 

tegevusi.  

Toimus arutusel projekti täiendavate kulude finantseerimise teemal. 

Ühise arutelu tulemusel palusid komisjoni liikmed täpsustada: eelnõu rakendamisega kaasnevaid 

täiendavate kulude mahtu ja finantseerimisallikaid.  

Muus osas ettepanekuid eelnõu kohta ei tehtud ning majandus- ja eelarvekomisjoni liikmed kiitsid 

17.10.2024 koosolekul eelnõu heaks ning nõustusid eelnõu esitamisega volikogu 31.10.2024 istungile 

menetlemiseks. 

 

2.3. Loa andmine hangete korraldamiseks. 

Ettekandja: projektijuht Anton Makarjev ja hankespetsialist Mare Rebban. 

Ettepanekuid eelnõu kohta ei tehtud ning majandus- ja eelarvekomisjoni liikmed kiitsid 17.10.2024 

koosolekul eelnõu heaks ning nõustusid eelnõu esitamisega volikogu 31.10.2024 istungile 

menetlemiseks. 

 

Koosolekult lahkusid Mare Rebban ja Anton Makarjev. 

 

2.4. Jõhvi valla jäätmekava koostamise algatamine. 

Ettekandja: keskkonnaspetsialist Svetlana Jürgens, kes selgitas jäätmekava koostamise algatamise 

põhjuseid omavalitsuse tasandil. 

Toimus arutelu kohaliku omavalitsuste kohustuse arendada ja korraldada jäätmete sorteerimist, 

samuti jäätmejaamade ja ringmajanduskeskuste teemal.  

Keskkonnaspetsialist tutvustas koostatava jäätmekava menetluse järgnevaid etappe.  

Ühise arutelu tulemusel lepiti kokku:  

• teemat käsitletakse novembrikuu majandus- ja eelarvekomisjoni koosolekul; 

• keskkonnaspetsialist edastab hiljemalt 5. novembriks teabehaldurile koostatava jäätmekava 



  

(mustandi), milline edastatakse komisjoni liikmetele tutvumiseks ning ettepanekute 

esitamiseks koos koosoleku kokkukutsumise teatega.  

Majandus- ja eelarvekomisjoni liikmed kiitsid 17.10.2024 koosolekul eelnõu heaks ning nõustusid 

eelnõu esitamisega volikogu 31.10.2024 istungile menetlemiseks. 

 

Koosolekult lahkus Svetlana Jürgens. 

 

3. VeeRa projekt  

Ettekandja: finantsjuht Küllike Olup, kes andis teada virtuaalse eelarverakenduse VeeRa juurutamise 

seisust.  

Toimus vastav arutelu, mille raames lepiti kokku, et antud teema juurde tullakse tagasi peale eelarvete 

sisestamist ning 2025. aasta eelarve vastuvõtmist.  

Komisjoni liikmed võtsid informatsiooni teadmiseks. 

 

Koosolekult lahkus Küllike Olup ja Jevgeni Kotov. 

 

Päevakorra 4. ja 5. punkti käsitleti koos.  

Ettekandja: abivallavanem Ilmar Aun, kes tegi ülevaate Malmi tn 14 ning Pargi tn 17, 17a ja 17b 

lagunevate garaažidega seotud menetluste käigust.  

Toimus arutelu järelevalve ja garaažiühistute likvideerimismenetluse teemal. 

Komisjoni liikmed võtsid informatsiooni teadmiseks 

 

6. Koristamata Keskväljaku promenaadi osa.   

Ettekandja abivallavanem Ilmar Aun, kes vastas komisjoni liikmete küsimustele seoses Keskväljaku 

promenaadi heakorra osas.  

Toimus vastav arutelu. 

 

7. Lemmikloomade pidamise eeskiri.  

Majandus- ja eelarvekomisjoni esimees Paul Paas selgitas vajadust kaasajastada Jõhvi Vallavolikogu 

19.03.2009 määrust nr 141"Koerte ja kasside pidamise eeskiri Jõhvi vallas", kuna määrus vajab 

kaasajastamist ning lahti tuleks kirjutada seaduse reguleerimisala, mõisted ning täpsustada 

loomapidaja kohustusi.    

Toimus arutelu määruse muutmise vajaduse teemal.  

 

8. Valla koristuslepingud.  

Ettekandja: abivallavanem Ilmar Aun, kes andis teada, et lepingud kehtivad 2026. aastani ning 

lepingupartnerite sõnu on nad tänavuseks sügis-talviseks perioodiks valmis. 

Toimus arutelu uue hanke ettevalmistuse ajakava ning tingimuste teemal. 

Abivallavanem Ilmar Aun vastas komisjoni liikmete jäätmeveo korraldamisega seotud küsimustele.  

Abivallavanem tegi ülevaate kalmistu prügistamise osas. Toimus vastav arutelu.  

Komisjoni liikmed võtsid informatsiooni teatamiseks.  

 

Koosolek lõpetati. Järgmine komisjoni koosolek toimub 14. novembril. 

 

 

(allkirjastatud digitaalselt) 

 

Paul Paas 

Koosoleku juhataja      


